
OSNOVNA ŠKOLA 
«AUGUST HARAMBAŠIĆ» 
DONJI MIHOLJAC 
Donji Miholjac, 10.4.2014. 

 
IZVADAK IZ ZAPISNIKA S 13. SJEDNICE  

ŠKOLSKOG ODBORA, 
ODRŽANE 10.4.2014. 

 
Početak u 14,00 sati. 
Nazočni: Mladen Loina, Kristina Andračić, Marina Babić, Koviljka Šrajer, Ivana Marić 
Nenazočni: Zvonimir Falamić, Vladimir Živković 
Ostali nazočni: Vedran Aladić, ravnatelj 
Zapisničar: Spomenka Vučković, tajnica škole 
 
Sjednicu otvara predsjednik gosp. Mladen Loina, pozdravlja nazočne, utvrđuje da je 
nazočna većina članova za valjano odlučivanje i predlaže 
 
 
                                                         DNEVNI RED: 
 

 
1. Usvajanje Izvoda zapisnika s 12. sjednice, 
2. Donošenje prijedloga Odluke o iznosu participacije roditelja učenika u 

Osnovnoj glazbenoj školi za 2014./2015. školsku godinu, 
3. Donošenje Pravilnika o radu školske knjižnice, 
4. Razno 

  
Dnevni red usvaja se jednoglasno. 
 
Ad. 1. 
Zapisnik s 12. sjednice usvaja se bez primjedbi, jednoglasno. 
 
Ad. 2. 
Na razini Osječko-baranjske županije dogovoren je iznos participacije roditelja 
učenika u Osnovnoj glazbenoj školi od 120,00 kn mjesečno po učeniku za školsku 
godinu 2014./15. Školski odbor je sukladno članku 24. st. 6. Zakona o umjetničkom 
obrazovanju („Narodne novine“, broj 130/11) donio Prijedlog odluke o iznosu 
participacije roditelja učenika od 120,00 kn mjesečno po učeniku za šk. godinu 
2014./15., koja se dostavlja osnivaču na prethodnu suglasnost. Prijedlog odluke 
donesen je jednoglasno (5 glasova „ZA“, nitko „PROTIV“ i nitko „SUZDRŽAN“) 
 
Ad. 3. 
Ravnatelj pojašnjava Pravilnik o radu školske knjižnice koji se donosi na temelju 
Zakona o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi, Statuta škole i Standarda 
za školske knjižnice te naglašava kako je naša školska knjižnica među najopremlje- 
nijim školskim knjižnicama, kako je uloženo oko 120.000,00 kn od donacija i 
sponzora u knjižni fond. Pravilnik o radu školske knjižnice donosi se jednoglasno 
(5 glasova „ZA“, nitko „PROTIV“ i nitko „SUZDRŽAN“). 
 



 
Ad. 4. 
Ravnatelj ističe kako je Osječko-baranjska županija odobrila 150.000,00 kn za 
sanaciju i izmjenu krovišta na školi. Također će se staviti nova fasada na zgradu 
glazbene škole, a uspjeli smo realizirati projekt kod INE s kojim ćemo izgraditi 
fontanu i vodoskok ispred škole. 
 
Ravnatelj i predsjednik pozdravljaju novu članicu, gđu Ivanu Marić.  
 
 
    
Sjednica je zaključena u 14,30 sati. 
 
 
 
 

 
Zapisničar:                                                                  Predsjednik:  
Spomenka Vučković                                                   Mladen Loina                   
 
                                                                                                
 

 
 
 
 
  


